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Адрес Glasstech Industries India Private Limited 
F223, 2nd Floor, Tower No:7, 
Infotech Park, Vashi Station Complex, 
Navi-Mumbai 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Glasstech Industries (I) Pvt. Ltd is a professional organization created to meet the ever increasing demand of glass processing for domestic markets in
India, exports in Middle east Countries & other countries.

The company processes all the glasses like St. Gobain / Pilkington / Glaverbel range of reflective high performance glass & other imported clear float
glasses of various thickness & sizes. Glasstech supply glasses for major premium projects in India..

Company promoted by Mr. P.G. Sathiapalan having more than four decades experience in the Glass Industry in the local as well as international
market.

Established in 1998 to promote and market high performance reflective architectural glasses.

Having highly qualified and well experienced team of professionals having international exposure. Our team of Engineers & Technicians trained at our
international suppliers plant locations.

Company Profile of Glasstech Industries India Private Limited

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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